
 
EMSL nõukogu koosoleku protokoll 
 
Aeg: 27.04.2015, 17:30 - 19:15 

Koht: EMSL-i nõupidamiste ruum, Tallinn 

Juhatas: Margo Loor 

Protokollis: Maris Jõgeva (külalisena) 

Osalesid: Hille Hinsberg, Mari-Liis Jakobson, Martin Noorkõiv, Liisa Past, Rasmus Rask, 

Margus Rink, ja Margo Loor.  

Maris Jõgeva (külalisena) 

Päevakord 
1. Ülevaade EMSLi hetkeseisust 

2. 2014. aasta aruande arutelu 

3. Uute liikmete vastuvõtt, liikmete väljaarvamine 

4. Üldkoosoleku info 

5. Muud tõstatatud küsimused 

 

Otsused 
1. Nõukogu võttis teadmiseks Maris Jõgeva antud peegelduse EMSLi tegevuskava täitmisele ja 

rahaasjadele. Teemadest tuleks suviseks strateegiaseminariks markeerida, millist rolli peaks 

EMSL kandma vabaühenduste koolituste ja arenduse suunal, millist arengutuge 

vabaühendused vajavad, mida pakuvad teised organisatsioonid ja mille poolest on EMSLi 

tegevused teiste kõrval erilised. Teiseks hinnata Eesti vabaühenduste osalemist 

rahvusvahelistes võrgustikes. Juhatajalt ootab nõukogu eelkõige strateegia täitmisele 

keskendumist ning selleks vajaliku meeskonna mehitamist.  

 

2.  Maris Jõgeva tutvustas EMSLi 2014. aasta majandusaasta aruannet. Nõukogu liikmetel 

finantsosale küsimusi ei olnud. Tegevusaruande viimistlemisel aga soovituseks näidata 



konkreetsemalt tegevuste seost strateegiaga. Nõukogu andis aruandele põhimõttelise 

heakskiidu, valmis versioon kinnitatakse elektrooniliselt kahe nädala jooksul.  

 

3. Nõukogu otsustas võtta EMSLi liikmena vastu Tartu Ülikooli Üliõpilaskondade Sihtasutuse 

ning arvate liikmete seast välja järgmised liikmed:  

 - Betti Alveri Muuseum 

 - Eesti Hobumajanduse Edendamise MTÜ 

 - Eesti Iseseisva Elu Keskus 

 - Eesti Pensionäride Ühenduste Liit 

 - Eesti Tarbijakaitse Liit.  

 

4. Üldkoosolek toimub 22.mail Tallinnas, algusega kell 13.00. Lisaks formaalsele osale plaanis 

külalisettekandja UK-st vabakonna tulevikutrendide teemal ning sellele järgnev põgus arutelu. 

Täpsema kava saadab juhatus liikmetele nädala lõpuks.  

 

5. Muud tõstatatud küsimused 

 - Nõukogu liikmed Hille Hinsberg ja Rasmus Rask andsid teada soovist astuda nõukogu liikme 

kohalt tagasi enne volituste lõppemist. Põhjuseks suurenenud tõõkoormus, mis ei luba piisavalt 

pühenduda EMSLi töösse. Juhatusel korraldada üldkoosolekul uute nõukogu liikmete valimine.  

 

 - Suvine strateegiaseminar võiks toimuda augusti viimastel nädalatel, peale Arvamusfestivali 

ning enne suvekooli.  

 

Koosoleku juhataja Margo Loor 

/allkirjastatud digitaalselt/  

 

Koosoleku protokollija Maris Jõgeva 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

 


